
Macierewicz unieważni przetargu na
śmigłowce dla polskiej armii?

- MON prowadzi przegląd postępowania na śmigłowce wielozadaniowe, by sprawdzić, czy
przetarg należy powtórzyć. Także dalsze decyzje dotyczące systemu obrony powietrznej
średniego zasięgu zależą od poznania stanu negocjacji - powiedział szef MON Antoni
Macierewicz.

- Na razie dokonujemy przeglądu tego kontraktu. Dokumenty, które poznałem jako poseł,
wskazywały, że to postępowanie trzeba unieważnić i rozpocząć je od nowa. Zobaczymy, czy to się
potwierdzi. Kierownictwo MON z PO dostarczało posłom bardzo fragmentaryczne informacje, ale te,
które dostarczano, wskazywały że przetarg trzeba unieważnić i rozpisać od nowa - powiedział
Macierewicz.

- Trzeba umożliwić wzięcie w nim udziału tym podmiotom, którym to uniemożliwiono - m. in.
producentom ze Świdnika i Mielca - a być może zgłoszą się jeszcze inni - dodał.

- Polskie pieniądze powinny, w tym wymiarze, w jakim jest to możliwe z punktu widzenia
skuteczności, rozwijać polskie zakłady, przynosić korzyść polskim robotnikom i polskim inżynierom -
ocenił szef MON.
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